
Zápisnica z 50. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

15.6.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,10 – 20,45 hod. 

 
Prítomní poslanci: Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Andrea 

Floreková, Martin Chovan  

Hlavný kontrolór obce Ing. Pavel Tylka - neprítomný  

Neprítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml. 

Hostia: Ing. Ľuboš Chovan, Zuzana Račková, Mgr. Filip Baďo 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba hlavného kontrolóra obce Kvačany. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

4. Oboznámenie sa s možnosťami rekonštrukcie miestneho rozhlasu. 

5. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

6. Oboznámenie poslancov so zámerom BD č. 81 s výstavbou vegetačnej ČOV. 

7. Oboznámenie poslancov s požiadavkami nájomcov BD č. 257. 

8. Rôzne. 

9. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,10 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Romana Lasáka a Milana 

Galicu.  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce oboznámil poslancov, že na základe vyhlásenej voľby na hlavného kontrolóra 

obce Kvačany zo dňa 19.4.2018, bola do požadovaného termínu 1.6.2018 doručená jedna 

obálka a to p. Ing. Ľ. Chovana. Starosta navrhol komisiu na otváranie obálky, vyhodnotenie 

splnenia podmienok a sčítania hlasov. Potom prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o podanej prihláške na  

hlavného kontrolóra obce Kvačany zaevidovanej pod č. j. 2018/0491, dňa 31.5.2018,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje komisiu na otváranie obálky, vyhodnotenie splnenia  

podmienok a sčítanie hlasov pri tajnom hlasovaní v zložení: 

predseda: Ján Chlebík 

člen: Mgr. Andrea Floreková, Martin Drbjak,  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



 

Po otvorení obálky a vyhodnotení splnenia požadovaných podmienok sa komisia uzniesla na 

tom, že do voľby na funkciu hlavného kontrolóra postupuje jediný uchádzač, ktorý následne 

pred obecným zastupiteľstvom predniesol svoju koncepciu činnosti HK obce. Potom prebehla 

tajná voľba hlavného kontrolóra. Po sčítaní hlasov komisia oznámila výsledok a starosta 

prečítal návrh uznesenia: 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje za hlavného kontrolóra obce Kvačany Ing. Ľ. Chovana 

s úväzkom 0,1 pracovného času. 

Hlasovalo:   za -   1 

proti –   5  

zdržal sa –  0 

 

Starosta obce skonštatoval, že hlavný kontrolór obce nebol zvolený, a preto bude potrebné 

vyhlásiť novú voľbu. 

 

3. Starosta informoval poslancov, že k bodu č. 3 neboli dodané žiadne rozpočtové opatrenia 

na prerokovanie a schválenie. 

 

4. Starosta informoval poslancov o možnosti rekonštrukcie miestneho rozhlasu v obci. 

Informoval o tom, že je podpísaná zmluva so Stredoslovenskou distribučnou a. s. o výpožičke 

podperných bodov na dobu neurčitú. Rekonštrukciou miestneho rozhlasu by sa v obci 

odstránili staré rozhlasové stĺpy, nakoľko by sa využívali stĺpy elektrického vedenia. Máme 

spracovanú aj dokumentáciu, týkajúcu sa rekonštrukcie miestneho rozhlasu, ktorá je, 

v prípade nedostatku finančných prostriedkov, rozdelená na 4 etapy. Oboznámil poslancov, že 

celkové náklady na rekonštrukciu, by sa pohybovali v sume približne 20.000 €. Rekonštrukcia 

však neráta s finančnými prostriedkami, ktoré budú vynaložené na odstránenie starých 

rozhlasových stĺpov. Poslanci sa informovali, v akom štádiu sú podané žiadosti o dotácie na 

Dom smútku a Materskú školu. Starosta informoval o tom, že v týchto veciach ešte neprišlo 

vyjadrenie. Preto sa OZ uznieslo na tom, že rekonštrukcia miestneho rozhlasu sa bude 

schvaľovať niekedy na jeseň, keď bude jasné, či budú žiadosti na rekonštrukciu domu smútku 

a MŠ úspešné, nakoľko tieto finančné prostriedky by sa využili na odstránenie havarijného 

stavu. Starosta obce prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie možnosti rekonštrukcie miestneho rozhlasu 

a rozhodnutie o rekonštrukcii presúva na jeseň roku 2018.  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

   

5. Starosta obce prečítal žiadosti o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. Za každou 

žiadosťou starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Milana Šablatúru o odpustenie poplatku 

za komunálny odpad na rok 2018, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na osoby: Šablatúrová Alžbeta, Šablatúrová Veronika a  Foster Barbora, rod. 

Šablatúrová, nakoľko trvale žijú v Anglicku,  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Burdela o odpustenie  poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na osoby: Jarmilu Wiens rod. Burdelovú, nakoľko trvale žije v Californii 

a Janu Ulms rod. Burdelovú, ktorá trvalo žije v Nemecku.  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce oznámil poslancom, že obyvatelia BD č. 81 by chceli na priestranstve medzi 

potokom a Poľnohospodárskym družstvom Liptovské Hole Kvačany postaviť vegetačnú 

ČOV. Výstavbu, ako aj činnosť takejto ČOV, bol poslancom predstaviť Mgr. Filip Baďo, 

konateľ spoločnosti zaoberajúcej sa ekočističkami. Odpovedal na otázky poslancov, ukázal 

niektoré z projektov a vysvetlil princíp fungovania vegetačnej ČOV. Poslanci na základe 

týchto informácií predbežne súhlasili s jej umiestnením. Záväzné stanovisko vydá obec až po 

vyjadrení sa majiteľa pozemkov, na ktorých sa výstavba ČOV plánuje. Starosta obce prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o plánovanej výstavbe vegetačnej 

ČOV pre BD č. 81 a predbežne súhlasí s jej umiestnením. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7.  Dôverníčka v BD č. 257 oboznámila poslancov s požiadavkami ako aj pripomienkami 

nájomcov v BD, ktoré predniesli na schôdzi, ktorá sa konala v mesiaci apríl. Išlo o opravu 

cokla, ktorý opadáva, zvončekov, ktoré nefungujú, takisto vonkajšie svetlo pri 2 vchode 

a výšky poplatku za istič v 2 vchode na spoločných priestoroch. Starosta informoval OZ, že 

zvončeky a vonkajšie svetlo sú už opravené, zmluva na istič v 2 vchode opravená na 

Stredoslovenskej distribučnej a Stredoslovenskej energetike, ohľadne coklu bol oslovený p. 

Šimovček, nakoľko treba vykopať kanál okolo základov, nanovo ich odizolovať a zviesť vodu 

z ríní, ktoré sú ukončené pri základoch bytovky. Ďalej boli predložené požiadavky na opravu 

strechy, nakoľko zateká, načo bol už oslovený p. Bačo.  Najhlavnejšie problémy tvorí stojatá 

voda v kanály od školy a nedostatok parkovacích miest. V súčasnosti sa pred BD č. 257 

nachádza 10 parkovacích miest, ale nájomných bytov je 12. Takže chýbajú 2 parkovacie 

miesta. Tvorba nových parkovacích miest však nie je v dohľadnej dobe riešiteľná, nakoľko na 

tomto území je vydané územné rozhodnutie na výstavbu ďalších 2 BD, kde v celkovom 

komplexe sú riešené všetky parkovacie miesta. Ohľadom kanála je potrebné v termíne do 

konca júna zabezpečiť jeho vyčistenie vystriekaním. OZ poverilo starostu obce návštevou 

bytu č. 3, nakoľko sa jeho nájomníčka v ňom dlhodobo nezdržiava a z nájomnej zmluvy jej 

vyplývajú nielen práva ale aj povinnosti. OZ poverilo starostu obce napomenutím nájomníčky 

bytu č. 9 k odstráneniu altánku, ktorý bol postavený bez povolenia ako čierna stavba. 

Dôverníčka BD sa informovala o možnosti prekontrolovať všetky okná v BD, nakoľko viacerí 

nájomníci sa na ne sťažujú. Starosta obce informoval o tom, že táto problematika je v riešení. 

V januári 2018 bola na kontrolu oslovená firma, ktorá okná vyrábala. Táto však až do konca 

mája nemá voľný termín na jej uskutočnenie. Starosta oznámil, že ich budeme kontaktovať 

v čo najkratšom období, ale s tým, aby sa kontrola uskutočnila niekedy na jeseň alebo 

začiatkom zimy, nakoľko kontrola okien v lete neukáže problémy, ktoré obyvatelia DB 

v zime majú. Potom prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie pripomienky a požiadavky nájomcov v bytovom 

dome č. 257. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta obce oboznámil poslancov s odpoveďou hlavného kontrolóra na list, v ktorom bol 

vyzvaný na predloženie výkazu prác. Potom prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie odpoveď hlavného kontrolóra na list zaevidovaný 

pod č. j. 2018/0408 zo dňa 30.4.2018. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Milan     

                                                                Galica, Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta obce oznámil predsedom komisií, že výkazy činnosti komisie za 1. polrok roka 2018 

treba doručiť na obecný úrad najneskôr do 4.7.2018. Oznámil poslancom, že najbližšie 

zasadnutie OZ bude 26.6.2018, kde sa bude schvaľovať aj záverečný účet obce za rok 2017. 

Starosta oznámil poslancom, že na účet obce prišli finančné prostriedky na rekonštrukciu 

bývalého obchodu na Dlhej Lúke na požiarnu zbrojnicu. Práce by sa mali začať 1.7.2018 

a z tohto dôvodu treba začať vypratávať priestory. Navrhol kúpiť plechovú garáž, ktorá by sa 

umiestnila na zberný dvor, kde by sa odkladali pracovné pomôcky a materiál. Oboznámil 

poslancov s nutnosťou aktualizácie pasportu miestnych komunikácií, nakoľko niektoré 

komunikácie k rodinným domom nie sú zakreslené. Cena by bola približne 1300 € /1000 € 

projektová dokumentácia + 50 €/km komunikácie/.  

 

9. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,45 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):  

Katarína Kunová                                             ........................................ 

 

Overovatelia:  

Roman Lasák                                                   ......................................... 

Milan Galica                          ......................................... 


